
SPF Seniorerna Trögd Protokoll

Protokoll fört vid styrelsemöte 2022-01-12 i Vikinghallen

Närvarande: Monica Johansson ordf

Else-Britt Andersson kassör

Christer Wahlund v ordf

Gilbert Eriksson ersättare

Ingvar Bergdahl ledamot

Bengt-Olov Lennartsson

Ingemar Andersson ersättare

Marianne Andersson sekr

Ulla Haeger valberedningen

Ove Loberg hustomte Vikinghallen

70

Ordföranden öppnade mötet och hälsade alla välkomna.

71

Dagordningen godkändes

72

Föregående protokoll godkändes

73

Årsmötet beslutades att hållas 23 februari klockan 14.00. Vi serverar eftermiddagskaffe.

Med reservation för nya restriktioner på grund av rådande pandemi och med 
vaccinationspass om deltagandet överstiger 50 personer. Vi genomför årsmötet i 
Vikinghallen.

74

Valberedningen

Ingvar Bergdal har avböjt omval – där görs nyval av ledamot

Valberedningen arbetar vidare.

75

Rapport från kassören



Förra året har inneburit ett minusresultat för föreningen beroende på att framför allt boulen
inte har haft lika många aktiviteter som genererat inkomster under året på grund av 
pandemin.

76

Vårens aktiviteter

Som smittläget är nu så avvaktar vi med planering av aktiviteter till efter årsmötet.

77

Boule

Kör som vanligt – vi förutsätter att alla är vaccinerade och stannar hemma om de får 
symptom.

Vi beslutade att höja avgiften vid uthyrning till 40 kronor per person från och med 1 
februari.

De föreningar som hyr i dagsläget är informerade.

Kan vi bjuda in till introduktionsspel på lördagar? Det kan vara ett sätt att föryngra i 
boulegänget vilket behövs.

78

Vår ”hustomte” Ove har en del funderingar

Föreningens ansvar som fastighetsägare vid uthyrning – föreningarnas medlemskap 
innehåller en försäkring som täcker vid skada under aktivitet i föreningarnas regi.

Ove redogjorde för underhåll som bör göras för att skydda fastigheten – dagvattnet måste 
ledas bort från huset så inte skador uppstå på grunden, nödutgångens dörr måste justeras 
då den är svåröppnad. Vi beslutar att han kan köpa ut material och sätta igång.

Bänkarna i boulehallen lyfts från golvet och fästs på väggen för att göra det lättare att dra ut
gruset till banorna.

Dricksvattnets kvalite – vattnet kommer från gemensam brunn vid Millis.

Förslag på att göra en underhållsplan för huset för en längre period för att slippa 
”brandkårsutryckningar”.

79

Övriga frågor

Kurs i användandet av Hjärtstartare – få anmälda , det borde vara i mångas intresse att 
kunna hantera den.

Vi har köpt in 8 hopfällbara bord till förningen samt fått ytterligare 4 skänkta vilka kommer
till användning vid sammankomster i boulehallen och möjliggör att vi slipper hyra annan 
lokal för en del av våra möten.

80

Mötet avslutades



Vid protokollet Justeras

_______________________________ _______________________________

Marianne Andersson Monica Johansson


